
Protokół Nr 59/2009 
z  posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty  

z dnia 17.12.2009  
  

Na posiedzeniu obecni byli:  
1.    E. Dańczak – Wójt Gminy  
2.    M. Malinowski- Skarbnik Gminy  
3.    K. Czapiewski- inspektor  
4.    5 członków Komisji – wszyscy obecni 

  
  Porządek obrad: 
1.    Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.    Zatwierdzenie porządku obrad. 
3.    Omówienie projektów uchwał. 
4.    Realizacja zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu na terenie Gminy. 
5.    Sprawy bieżące. 

Ad.1-2 
Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała wszystkich z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty.  
Ad.3 
a)     Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wspierania w tym 
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego. Projekt przedstawił pan K. Czapiewski . 
Wprowadzenie tej uchwały jest skutkiem uwag i zaleceń pokontrolnych RJO, która 
zarzuciła Gminie nieprawidłowości w dofinansowywaniu sportu gminnego. Zgodnie z 
ustawą z roku 2007 o sporcie kwalifikowanym, kluby gminne biorące udział w rozgrywkach 
organizowanych przez związki sportowe (np. PZPN) nie mogą być dotowane przez 
samorządy.  Uchwała ma za zadanie wprowadzić zgodnie z prawem formy 
dofinansowania i wspierania działalności klubów organizacji i stowarzyszeń sportowych w 
zakresie: 
- sportowym 
- organizacji zawodów i imprez sportowych  
- udział w rozgrywkach organizowanych przez związki sportowe 
- utrzymania obiektów sportowych 
Komisja uznaje konieczność wprowadzenia wyżej wymienionej uchwały.  
b) Następnie Skarbnik Gminy M. Malinowski przedstawił zmiany w budżecie Gminy za 
2009 i w projekcie budżetu na 2010 rok. Komisja pozytywnie opiniuje proponowane 
zmiany.  Ponadto Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na pokrycie deficytu budżetowego.  
  
Ad.4 

 



Komisja ocenia że zadania z zakresu kultury fizycznej przyjęte do realizacji na 2009 rok 
zostały w większości zrealizowane. Nie zakończono Gminnego turnieju gier świetlicowych 
„ Złota wieża” dla dzieci i młodzieży, turniej piłki siatkowej o puchar Wójta Gminy dla 
mieszkańców Gminy.  Komisja pozytywnie  ocenia działania zmierzające do 
rozpowszechniania kultury fizycznej i sportu  na przykład: 
- budowa boisk do piłki plażowej w sołectwach 
- sfinansowanie projektu pod nazwą : „ Rozbudowa boiska sportowego w Dębnicy 
Kaszubskiej”  
- budowa boisk w Borzęcinie i Dobieszewie. 
  
Ad.5 
Wójt Eugeniusz Dańczak zgodził się z sugestią Komisji aby wstrzymać się ze sprzedażą 
działek przylegających do GPZ do czasu określenia potrzeb gruntowych przez inwestora 
na elektrownie wiatrowe.  
Komisja zapoznała się z projektami architektoniczno- konstrukcyjnymi Sali gimnastycznej 
w Motarzynie oraz szatni w Budowie.  
Dalej pan  M. Malinowski przedstawił wykorzystanie funduszy na organizację imprez 
sportowych w 2009. Na organizację imprez sportowych na 2009 przeznaczone było 
55 000 zł , wykorzystanie na dzień 15.12.2009 wynosi 40 000 zł + tenis stołowy . 
  

Na tym posiedzenie zakończono.  
  

                                                                                            Przewodnicząca Komisji 
                                                                                               Kultury i Oświaty 

                                                                                            Jadwiga Karaś 
  

 

 


